
   

 Skatval menighetsråd 
Sandgata 15 

7500 STJØRDAL 

Tlf: 74834220 

 Stjørdal 11.10.2023  

 
Vår saksbehandler: HKG Vår ref.: 23/00002-006 Arkivkode: 012.1 

Referat Skatval menighetsråd 18.10.2023 (avtroppende råd)  

Sted: Skatval kirke kl. 18.00 
 

Til stede: 

Anne Kristin Heimstad, Anne Grete Grønning Aune, Sigurd Larsen, Åse Fiskvik 

Birte A. Gresseth 
 

Forfall: Oskar Hammer Gjevik, Svein Forbordsaune, Kirsten Bakken, Olaf Skjervold, John Arve Forbord 

(1.vara).  

 

Mat: Felles bespisning med påtroppende råd (inkludert varamedlemmer) kl. 19.00.  

Ansvarlig: Åse Fiskvik (skuffekake) og Kirsten Bakken (påsmurt)   

Referent på møtet: Hilde Kristine Grønbeck 
Møteleder: Åse Fiskvik 

 

Merk: 

• Kl. 18.00-19.00 har det avtroppende menighetsrådet sitt siste møte 

• Kl 19.00 møter det påtroppende rådet. Det blir felles bespisning sammen med avtroppende og 
samtale rundt det å være medlem i et menighetsråd. 

• Innen kl. 20.00 vil det avtroppende rådet forlate møtet og det nye rådet vil avholdet et konstituerende 

møte. 

 

Vi tok en runde «siden sist» i starten av møtet: 
- 50-årskonfirmantjubileum med konfirmantpresentasjon: Mye folk, vellykket 

- Mange dåp i høst, mange har møtt på gudstjenester 

- 4 og 6 årsbok: kanskje greit å ta disse bøkene samtidig? 
- KonfAction i høstferien 

Vedtakssaker:  

28/23 Godkjenning av innkalling og protokoll 

 

 Vedtak: 
 Godkjent uten merknader 

Meldingssaker: 

37/23 Informasjon fra fellesrådet 

38/23 Informasjon fra styringsgruppa for trosopplæring 
39/23 Informasjon fra presten 

40/23 Globalmarked 

Stort konfirmantopplegg i samarbeid med Stjørdal, Lånke og Hegra menighet, sammen med Det 
Norske Misjonsselskap. Konfirmantene skal betjene ulike boder i Kimen kulturhus fra kl. 16.00, 

inntektene går til våre misjonsprosjekter på Madagaskar, Thailand og Estland. Avsluttes med stor 

gudstjeneste i storsalen på Kimen kl. 18.00. 

41/23 Presentasjon av påtroppende menighetsråd og avtakking av avtroppende menighetsråd 
 Skatval kirke 12.november kl.11.00  

 



42/23 Evaluering av rådsperioden 

- Kirkevalget: 

o Burde vært bedre informert om både valget og kandidater før valgdagen. En må huske at 

ikke alle søker opp informasjon om lister på hjemmesider og Facebook 
o Uheldig plassering av Kirkevalget på skolen 

o Bør begynne tidligere å få på plass nominasjonskomite (bør være klart senest i desember)  

- Rådsperioden: 
o Trivelig å bli kjent med hverandre på andre måter  

o Trasig med så mye frafall på møter, vanskelig å fordele oppgaver 

o Store høringer som eksempelvis kirkelig organisering blir tidsvis alt for store, kompliserte og 
vanskelig for rådsmedlemmer å sette seg inn i. 

o Har fått til mye praktisk til tross for covid-19 

o Håper på et løft med nytt menighetsråd, lite deltakelse på arrangementer i regi av 

menigheten. Kanskje bør man tenke helt nytt? 
o Hvordan klare å møte den yngre generasjonen? 

o Har vært praktisk å ha en del AU-møter på Teams 

o Kan være en ide med en sosial samling for menighetsrådet for å skape samhold og 
engasjement 

o 120-årsjubileum og bispevisitas var positivt 

o Samarbeid mellom menighetsrådene: viktig at et samarbeid gror opp sammen, ikke at den 
største menigheten kommer opp med forslag som andre skal delta på  - dette er ikke positivt 

for  motivasjonen for å samarbeide. Samarbeidsprosjekter må også dra ut i bygdene.  

Et viktig spørsmål å ta inn i det nye menighetsrådet er: Hva er vår egenart?  

o Visjoner er viktig – men man må samtidig ta det ned og se hva som er mulig å gjennomføre 
 

 

Vennlig hilsen 
      for 

Hilde Kristine Grønbeck   Åse Fiskvik 
Daglig leder i menighet    Leder Skatval menighetsråd 

 

 


